
Bestyrelsesmøde	torsdag	den	13.	oktober	
2016	kl.	19.30‐21.30.	

Referat	
 

Til stede: Thorkild Lind (TL), Evald Lynggaard (EL), Jesper Møller (JM), Michael Thaarup (MT). 

Afbud: Jesper Nordberg (JN).. 

Referent: JM. 

1. Konstituering 

Bestyrelsen konstituerede sig som følger. Formand: MT. Næstformand: TL. Kasserer: EL. 

Sekretær: JM. 

2. Revision af klubbens udvalg. 

Enkelte udskiftninger i klubbens udvalg blev aftalt – se klubbens hjemmeside for en 

oversigt over udvalgsmedlemmer. Det blev aftalt, at TL, JM og MT henvender sig til 

forskellige medlemmer med henblik på indtræden i diverse udvalg. 

3. Klubbens kørselstakster – eventuel ændring. 

a. Er klubbens kørselstakster i orden, eller skal de ændres? 

Nye kørselstakster blev besluttet: 3,00 kr./km ved kørsel med trailer, 2,00 kr./km 

ved kørsel med kajakker på taget, 1,50 kr./km ved øvrig kørsel.  

4. Overblik over klubbens økonomi. 

a. Kort status ved kasseren: 

EL gennemgik klubbens indtægter og udgifter: Er i god overensstemmelse med 

vores budget, dvs. klubbens økonomi er tilfredsstilende. Ros til kasseren. 

 

b. Aktuelt medlemstal: 



Vi er p.t. 41 medlemmer, altså nogenlunde som det plejer at se ud på denne tid af 

året. 

5. Forsikringer og dækning 

a. Klubbens forsikring – husforsikring: 

MT har fået en henvendelse fra et andet forsikringsselskab. Konklusionen blev, at vi 

med fordel fortsætter med Tryg Forsikring.  

 

b. Hvordan er vores kajakker dækket? 

De er kun dækket af egen forsikring i fald containeren er låst. 

c. Eventuel ændring af procedure ved sejlads: 

Fremover skal containerne af forsikringshensyn være låst ved sejlads.  

6. Ændring/præcisering af sikkerhedsregler. 

a. Vedligeholdelse af selvredninger og makkerredninger: 

Ud over muligheden for at vedligeholde ens færdigheder i den retning i 

svømmehallen i vintersæsonen, blev det foreslået, at der i sommerens løb 

arrangeres et dagsarrangement, hvor dette kan øves. Sikkerhedsudvalget vil 

undersøge, om der af hensyn til sikkerheden skal stilles krav om en evaluering af 

frigivne roeres færdighed i selvredning og makkerredning. 

7. Svømmehal vinteren 2016‐17. 

a. Aftalte tider med Skagenhallen: 

MT har aftalt tider med Skagenshallen for oktober‐januar. Yderligere aftale om 

februar‐april finder sted senere. 

b. Model for svømmehal – evt. samarbejde med HTN: 

Den sædvanlige model med betaling på 100 kr./gang og samarbejdet med HTN 

fortsættes. 

 

c. Kurser med klubbens egne instruktører. Fokus på redninger:  

Der vil de søndage, hvor klubben har svømmehallen, blive arrangeret workshops, hvor der 

er fokus på flere forskellige former for selvredninger, makkerredninger og redninger med 

begge roere i vandet. 

 

8. Planlægning af næste år. 

a. Kommende arrangementer: 



Tilmelding til kommende arrangementer foregår som sædvanligt på 

klubkalenderen, der blev gennemgået punkt for punkt. Bl.a. kan det nævnes, at 

første gang i svømmehallen er den 30.10, vinterroningskurset finder sted den 10.11. 

og juleroturen samt julefrokosten den 10.12. Flere oplysninger følger snarligt.  

b. Roeruddannelsen 2017: 

Denne finder sted i weekenden den 10‐11.6. 2017. Om nødvendigt også en gang i 

august. 

c. Planlægning af vinterens klubaftener. Hvor ofte? 

To klubaftner på torsdage i hver måned vil blive arrangeret. Den ene aften vil der 

være et foredrag eller lign. Første sådan arrangement er et foredrag af JM om hans 

kajaktur i Disco Bugt på Grønland i sommeren 2016. 

9. Sponsorater. 

a. Hvordan ser det ud med klubbens sponsorer? 

EL, TL og MT vil fortsat søge midler hjem til klubben. Et eksempel: Efter et vellykket 

kajak‐firmaarrangement for Spar Nord, som TL, MT og Anne‐Johanne Jensen stod 

for, synes der at være en god chance for at kunne tiltrække midler fra Spar Nord 

Fonden.  

10. Projekter for vinteren 

a. Lys på containerpladsen/ i containerne: 

MT har opsat en batteridrevet lampe i hver container. Han vil indhente tilbud på lys 

på containerpladsen. Bestyrelsen vil så diskutere tilbuddet.  

b. Indretning af omklædningsrum: 

Det er planlagt, at væggene i omklædningsrummet skal pudses og males. Desuden 

skal knagger og bænke opsættes. 

c. Projekter for næste år? 

Thorkild har kontakt til havnens folk med henblik på udbedring af slæbestedet, når 

de får tid til dette. 

11. Eventuelt 

EL oplyste, at det kostede 1800 kr. at få ordnet problemet med den knækkede nøgle i låsen 

til containeren med klubkajakker. Det er fortsat uvist, hvem der knækkede nøglen. Var det 

mon et forsøg på tyveri? 


